Morocco: A shepherd struck by lightning near Taza
16th August 2023
Lightning caused the death of a young shepherd on Monday 14 August in the douar Tadmamate in the commune of Maghraoua, province of Taza.
A source told Le Site info that the victim was grazing his flock of sheep when lightning struck the douar and fatally injured the young shepherd.
This tragedy mobilised the Royal Gendarmerie in the commune of Maghraoua to launch an urgent investigation, under the supervision of the competent public prosecutor's office, in order to find out more about the exact circumstances of this case, the same source added.

https://www.lesiteinfo.com/maroc/592458-un-berger-victime-de-la-foudre-aux-environs-de-taza.html
Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.



Maroc : Un berger victime de la foudre aux alentours de Taza
16 Août 2023
[bookmark: _Hlk83116580]La foudre a causé le décès d’un jeune berger, lundi 14 août, au douar Tadmamate à la commune de Maghraoua, province de Taza.
Une source de Le Site info a indiqué que la victime faisait paître son troupeau d’ovins avant que la foudre ne frappe le douar précité et ne blesse mortellement le jeune pâtre.
Ce drame a mobilisé les éléments de la Gendarmerie royale de la commune de Maghraoua afin de diligenter une enquête urgente, sous la supervision du parquet général compétent, susceptible d’en savoir davantage sur les circonstances exactes de cette affaire, a précisé la même source.

https://www.lesiteinfo.com/maroc/592458-un-berger-victime-de-la-foudre-aux-environs-de-taza.html
Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.

